



星期五、六、日、公眾假期及其前夕 Fri to Sun, PHs & Eve

正價 (每位) Regular Price (Per Person)

\$408 oo

肉類 Meat

澳洲M9和牛肩脊肉 Australian M9 Wagyu Chuck Roll 1

美國和牛肩胛眼 US Chuck Eye Log

丹麥豚梅肉 Danish Pork Collar

新潟雞爽肉 Niigata Chicken Jowl

丹麥豚肉眼 Danish Pork Loin

英國安格斯牛肋肉 UK Angus Short Rib

丹麥豚腩肉 Danish Pork Belly

美國牛肋肉 US Chuck Short Rib

美國牛胸腹肉 US Short Rib

丹麥雞腿肉 Danish Chicken Thigh

前菜Appetizers

甘味泡菜≠,鹽枝豆, 鹽醬麻香椰菜,辣青瓜/

Kimchi /, Edamame (Salted Green Soybeans), Salted Cabbage Salad, Spicy Pickled Čucumber 野菜Vegetables

法邊豆 🐠 , 旺菜 , 番茄 , 冬菇 , 芥蘭苗 , 小唐菜 , 紅心蘿蔔 , 金菇 , 黑木耳,洋葱,蓮藕,水菜,椰菜,白蘿蔔,秋葵,秀珍菇,京葱

French Green Beans 🚳 , Chinese Cabbage, Tomato, Donko Shiitake Mushroom, Baby Chinese Broccoli, Young Cabbage, Watermelon Radish, Golden Enoki Mushroom, Black Fungus, Onion, Lotus Root, Potherb Mustard (Mizuna), Cabbage, Radish, Okra, Oyster Mushroom, Welsh Onion

鍋肴 Pot Dishes

芝士雞肉丸 🥮 ,墨汁墨魚丸 🐠,淮山卷,芥辣豚肉丸,粟米丸,免治雞肉,蝦丸, 韓國年糕條,木綿豆腐,年糕福袋,墨西哥辣肉腸

Chicken Ball with Cheese 49, Cuttlefish Ball with Squid Ink 49, Yam Roll, Wasabi flavored Meatballs, Sweet Corn Ball, Minced Chicken, Shrimp Ball, Toppoki (Korean Rice Cake), Japanese Tofu, Bean Curd with Mochi, Mexican Chorizo Sausage

飲品Drink

、無糖可樂、雪碧、薑味汽水、活乳酸梳打、梳打水、橙汁、桂花烏龍茶(熱)、 玫瑰茉莉花茶(熱)、烏龍茶(冷/熱)、柚子蜜(冷/熱)、咖啡(冷/熱)

Coca Cola, Coke Zero, Sprite, Ginger Ale, Calpis Soda, Soda Water, Orange Juice, Osmanthus Oolong Tea(Hot), Rose Jasmine Tea (Hot), Oolong Tea (Iced/Hot), Yuzu Marmalade (Iced/Hot), Regular Coffee (Iced/Hot)

湯底(選一款) Soup Base (Choose One)

辛辣檸檬湯/⑩/完熟番茄湯⑩ 北海道昆布湯/

鰹魚湯/秘傳月見壽喜湯/和牛湯

Spicy Lemon Soup 10 / Tomato Soup 10 / T Bonito Soup / Suki-Shabu Soup/ Wagyu Beef Soup

咖喱豆乳湯/⑩/黑松露湯/藥膳湯/ 蒙古炎湯///骨膠原柚子鹽湯

Curry and Soy Milk Soup Black Truffle Soup/ Assorted Herbal Soup/ Mongolian Spicy Soup Salty Yuzu Soup with Collagen 飯/麵 (2款) Rice / Noodle (2 Types) _

白飯、烏冬 Steamed Rice, Udon

ビール飲み放題* 生啤放題* Draft Beer all-you-can-drink*

極 · 爽快 +\$30/每位 Per Person

不可與其他優惠同時使用 (包括會員優惠) Cannot be used in conjunction with other promotional offers (including membership privileges)

・用餐時間入座計90分鐘(完結前30分鐘最後加單)・11歳或以下為小童價錢,職員或需閣下出示身份證明文件以便確認、身高不足90cm的 小童免費・同糧客人必須點同一級別・另收取加一服務費・只限堂食、剩餘食物每100克收取\$20食材費・如需延長30分鐘,成人每位\$50, 小童每位\$30、只適用於温野菜又一城店・所有園片為產品於某一狀態下拍攝,僅顯示產品大概外觀,如對產品有任何查詢,歡迎與店員聯絡 ・如有任何爭議,温野菜保留最終決定權

Dining time are 90 minutes, starting from seating time (Last order should be made 30 minutes before the meal ends.) Children aged 11 or below will be counted as "Children Price". Customers may be required to provide the identification document for verification. Children who are under 90cm height are free of charge. All customers must order the same all-you-can-eat course. All prices are subject to 10% service charge. For dine in only. Any wastage will be charged \$20 per 100g. Extra fee will be charged for every 30 minutes extension. (Adult \$50 per person, Child \$30 per person) Only available at On-Yasaal Festival Walk shop. Photos of products are taken under certain conditions and reveal only the general appearance. Should there be any questions. Please ask our staff for assistance. In case of any disputes, On-Yasai reserves the right of final decision on all related matters.